
Finansudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 21. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 110
Vil ministeren redegøre for udviklingen siden 3. oktober 2011 i antallet af fol-
keskoleelever (ekskl. frie grundskoler og efterskoler), der går i en klasse med
op til 24 elever pr. klasse, og hvor mange folkeskoleelever, der går i en klasse
med flere end 24 elever pr. klasse?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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